
مدیران باشگاه استقلال تصمیمی برای 
ادامه همکاری با جواد نکونام ندارند و 
احتمالاً به زودی ایویلو پِتِف جانشین او 

خواهد شد.
بــه گــزارش فوتبــال 360، آبی پوشــان 
پایتخت در ایام تعطیلات فیفادی، روزهای 
پرماجرایی را پشــت ســر می گذارند؛ برد 
لحظه آخــری مقابل شــمس آذر، تســاوی 
برابر ملوان و شکســت در جدال با استقلال 
خوزستان باعث شــد تا از 9 امتیاز ممکن، 
شاگردان جواد نکونام تنها 4 امتیاز به دست 
آورند. باخت برابر آبی پوشان اهوازی، شرایط 
اردوی اســتقلال را ویــژه و بحرانی کرد و 

انتقادات از عملکرد جواد نکونام، اوج گرفت 
و شعارهای تندی علیه ادامه همکاری با این 

سرمربی جوان اما باتجربه سر داده شد.
قرارداد 3 ساله نکونام

در آستانه فسخ!
نکونام بعد از شــعارهای تند سر داده شده 
علیه اش، در نشســت خبری پس از پایان 
دیدار با استقلال خوزستان، وعده قهرمانی 
داد و مدعی شــد که روزهای خوب در راه 

است. 
با این وجود، مدیران باشگاه استقلال دست 
از حمایت از جواد نکونام برداشتند و انجام 
تغییر و تحولات در کادرفنی را در دســتور 

کار خود قــرار دادند؛ آن هــم در حالی که 
نکونــام تا پایــان فصل آینده با اســتقلال 
قــرارداد دارد اما رویکرد مدیران باشــگاه 
اســتقلال، قطع همکاری با او بود و در این 

مسیر، قدم بر می داشتند.
مذاکرات نافرجام آبی ها با مجیدی

مدیران باشگاه اســتقلال برخلاف روزهای 
ابتدایــی فصل جدید، به دنبــال آن بودند 
تا بــا جواد نکونام قطع همکاری کنند و در 
این مســیر حتی احمد شهریاری و فرشید 
ســمیعی، رئیس هیات  مدیره و مدیرعامل 
باشگاه استقلال سفری هم به کشور امارات 
داشــتند تا با فرهاد مجیدی مذاکره کنند. 

بــا این وجــود مجیدی نپذیرفــت که در 
قامت سرمربی به جمع آبی پوشان پایتخت 
بازگــردد و در مقطع کنونی، درخواســت 
همکاری با آبی ها ر ا رد کرد و همین مسئله 
باعث شــد تا استقلالی ها به سراغ استخدام 

سرمربی خارجی بروند.
از فلورس، رنار

بیلسا و مامیچ تا پِتِف
کیکه سانچز فلورس، هروه رنار و نناد بیلسا 
در کنار زوران مامیچ از جمله ســرمربیان 
خارجــی ای بودند که نام شــان در روزهای 
گذشته مطرح شد و حتی بیلسا تایید کرد 
که پیشــنهاد حضور روی نیمکت استقلال 
را دریافت کرده اما هنوز به این پیشــنهاد 
پاســخ نداده اســت! با این وجود، تلاش ها 
برای استخدام یک سرمربی خارجی جدید 
ادامه پیدا کرد و تازه ترین پیشنهاد ارسالی 
از سوی اســتقلالی ها برای ایویلو پتِِف بوده 
است؛ سرمربی سابق لودوگورتس بلغارستان 

و دیناموزاگرب کرواسی.
نکونام به پایان خط رسید

در انتظار معرفی پِتِف
اســتقلالی ها با توجه بــه رایزنی های انجام 
شده با پتِِف، به سراغ نهایی کردن مذاکرات 
خود با این ســرمربی بلغارستانی رفته اند و 
براساس آخرین خبرها، احتمالاً او طی 24 
ساعت آینده رســماً وارد تهران خواهد شد 
و قراردادش با آبی پوشان پایتخت را نهایی 
می کند؛ آن هــم در حالی که هنوز وضعیت 
آینــده کاری جــواد نکونام در اســتقلال 
تعیین تکلیف نشــده اما گفته می شود که 
با توجه به مصاحبه جنجالی شــب گذشته 
نکونام علیه مدیران باشگاه استقلال، آن ها 
دیگــر هیچ تمایلی به ادامــه همکاری با او 
ندارند و اگر اتفاق خاصی رخ ندهد، به زودی 
خبر برکناری نکونام و استخدام پتِِف رسماً 

رسانه ای خواهد شد.

چالش کمک داور ویدئویی برای فوتبال 
ایران بیش از گذشته شده تا جایی که 
برخی آن را به ســوژه فضای مجازی 

تبدیل کردند.
به گزارش ایرنا، در ســه هفته نخست لیگ 
برتــر فوتبال ایران در چند ورزشــگاه ایران 
کمــک داور ویدئویی نصب تا میزان خطای 
داوران ایرانی به کمترین میزان ممکن برسد. 
اما این روزها VAR فوتبال ایران به ســوژه 
ای تبدیل و در برخی از مواقع این شــیوه از 
قضاوت به دســتمایه طنز در کشور تبدیل 
 VAR می شــود. اما واقعیت چیست و چرا
در ایران برخلاف دیگر کشــورها نمی تواند 

گره گشای مشکلات داوری باشد؟
برای پاسخ به این پرســش لازم است ابتدا 
زیرساخت اســتفاده از کمک داور ویدئویی 
در فوتبال ایــران مــورد واکاوی قرار گیرد 
جایی که حتی برخی از ورزشگاه های ایران 
زمینه نصب این تجهیــزات مهم فوتبالی را 
ندارند و میزبان مجبور است به همان شیوه 
سنتی پذیرای داوران باشد شیوه ای که خطا 
انسانی در آن کم نیست و حتی در مواردی 
دیده شــده که نتایج بازی ها تحت تاثیر این 

اشتباهات قرار گرفت.
اما مشــکل فوتبال ایران عدم دسترسی به 
VAR نیســت بلکه مشکلاتی است که در 

مسیر اســتفاده از این تجهیزات در فوتبال 
ایران وجود دارد. یکی از این مشکلات نبود 
دوربین های کافی برای تشــخیص و واکاوی 
صحنه های مشکوک است که VAR ایرانی 
را متمایز از نمونه دیگر آن در ورزشگاه های 
خارجی کرده اســت. این تجهیزات هر چند 
که مجوز فدراسیون جهانی فوتبال گرفتند 
اما واقعیت این است که اولا دوبین های لازم 
برای بررسی صحنه های مشکوک وجود ندارد 
و دوم اینکه خط افســاید حلقه گمشده آن 
است. نبود دوربین های تخصصی برای پخش 
صحنه های حســاس در اتاق داوران موجب 
شــده تا داوران ایرانی از تصاویر دوربین های 
صدا و ســیما استفاده کنند که این خود نیز 

مشکلات زیادی را به همراه خواهد داشت.
در حالــی که VAR در دنیا با اســتفاده از 
دوربین هــای خود افســایدهای میلیمتری 
را تشــخیص خواهد داد و کمترین سایش 
توپ را به دســت نشان می دهد اما در ایران 
کمــک داوران اتاق VAR به مانند مجریان 
برنامه هــای تلویزیونی چندیــن بار تصاویر 
را بررســی کردند تا شاید بتوانند مهر تایید 
بر تصمیمات داور وســط بزنند. این شیوه از 
بررسی تصاویر موجب شده تا برخی از مواقع 
شاهد قطع تصاویر صحنه های حساس باشیم 
که نمونه آن نیز دقیقه ۱2 بازی پرسپولیس 

و فولاد بود. کمــک داور ویدوئی در فوتبال 
ایران چشــم عقاب ناظر بر عملکرد داوران 
نیست بلکه به مانند گیرنده های تلویزیونی 
عمــل خواهد کرد که هــر مخاطبی ممکن 
است با سلیقه خود تصاویر آن را مورد ارزیابی 
قرار دهد. هر چند که داوران حرفه ای بررسی 
کننده نهایی این تصاویر هســتند اما زوایای 
کامل این تصاویر کاملا مشــخص نیست و 
ممکن است که نظر 2 داور در خصوص یک 
صحنه بازی بسیار متفاوت یا حتی در جهت 
عکس باشد. به نظر می رسد تجهیزات جدید 
داوری فوتبــال ایران خود نیــاز به دوربین 

های ناظر دارند که در صحنه های حســاس 
بررســی لازم را درخصوص عملکرد داورها 
انجام دهد زیرا ممکن اســت داوران حاضر 
در اتاق VAR اختلاف نظرهایی در خصوص 
یک صحنه داشته باشند و کار به چک کردن 
آن صحنه توسط داور وسط باشد. اما چالش 
VAR در فوتبــال ایران زمانی برملا خواهد 
شد که داور وسط کنار زمین رفته تا صحنه 
هــا را بازبینی کند صحنــه هایی که برخی 
از مواقــع تصاویر آن قطع و داور براســاس 
شــنیده های کمک های خود در ویدئو چک 

تصمیم خواهد گرفت.

آخرین خبرها از نیمکت استقلال 

نکونام رفتنی شد، در انتظار معارفه پِتِف!

دست و پا زدن VAR فوتبال ایران در فقر دوربین

حسن تفتیان: به من گفتند عکست را پاک کن!

ســریعترین مرد ایران در مورد انتقادها به لباس کاروان ایران در المپیک پاریس 
گفت: تنها ایراد این بود که باید چند ماه قبل رونمایی می کردیم. وقتی سه روز 
قبل از افتتاحیه عکســی را منتشر کردم دوستان گفتند عکست را پاک کن ما 
هنوز رونمایی نکرده ایم. به گزارش ایسنا، حسن تفتیان با بیان اینکه دوومیدانی 
ورزش اول المپیک اســت اما در ایران خیلی شــناخته شده نیست، تاکید کرد: 
بخشــی از دلایل آن مربوط به فدراسیون و سیستم ورزشی کشورمان، بخشی 
نتایج ورزشــکاران و بخشــی هم حضور بخش خصوصی و باشگاه ها در حمایت 
از این ورزش اســت که زنجیره های جدایی ناپذیر هم هســتند. اکنون با حضور 
حدادی شرایط برای حضور بخش خصوصی و باشگاه ها در این رشته فراهم است. 
تفتیان در مورد عملکرد خود در ســال های اخیر گفت: خدا را شکر می کنم که 
اولین بار در سال 2009 ورودی جوانان را کسب کردم و در این ۱۵ سال باثبات 
در تیم ملی بودم و در سطح جهان و المپیک کار کرده ام. همیشه به عنوان یک 
قهرمان دوست داشته ام برای کشورم بهترین اتفاق بیفتد. سر خط استارت چیزی 
جز بهترین بودن در ذهنم نبوده اما ورزش قهرمانی دو رو دارد و ممکن اســت 
همیشه برای شما روی خوشش نباشد. در سال های اخیر کم و کاستی هایی نسب 
به رقبایم داشتم و مشــکلاتی هم وجود داشت که مخصوصا عوض شدن مکرر 

سرپرست فدراسیون ضربه مکرری به همه ورزشکاران زد.
انگیزه دارم تا المپیک لس آنجلس ادامه دهم

او افزود: در المپیک پاریس با دو صدم ثانیه نتوانستم صعود کنم که این اتفاق را 
به فال نیک می گیرم و مطمئن باشــید از این به بعد آماده تر با رقبای خارجی ام 
رقابت می کنم خیلی انگیزه دارم تا المپیک لس آنجلس کار کنم و برای چهارمین 
بار پیراهن کشــورم را بپوشــم اما دو هدف کوتاه مدت و میان مدت دارم. جای 
یک مدال بازی های آسیایی در کارنامه ام خالی است و حقم است که این مدال را 

بگیرم و برای گرفتن این حق تلاش می کنم.
کسانی که با تیم می آیند کاری از دستشان برمی آید؟

او در پاسخ به این سوال که در المپیک تا چه اندازه با تیمی کامل شرکت کردید؟ 
گفت: چند ســال است که این موضوع انتقاد من و برخی از ورزشکاران را همراه 
داشــته که کســانی که تیم را همراهی می کنند آنجا کاری برای ورزشکاران از 
دستشــان برمی آید یا نه؟ نقطه عطف این اتفاق برای من بازی های آسیایی بود. 
در المپیک هم ما درخواست دادیم اما اسم مربی ام رد نشد تا اینکه آقای حدادی 
آمد و باپیگیری هایی که داشت، توانستیم این شرایط را فراهم کنیم که مربی ام 
فقط با یک کارت روزانه امکان ورود به ورزشــگاه را داشــته باشد اما تیم ایران 

مربی نداشت.
جواد خیابانی بدون اطلاعات تخصصی از من انتقاد کرد

او در واکنش به انتقاد جواد خیابانی از این ورزشکار در جریان المپیک بیان کرد: 
به عنوان یک ایرانی و شخصی که نماینده کشورم در المپیک هستم از رسانه ها 
مخصوصا صدا و ســیما انتظار حمایت دارم چون من ملی پوش کشورم هستم. 
وقتی یک مجری که اطلاعات تخصصی در مورد دوومیدانی ندارد به نظر خودش 
اظهارات تحصصی در مورد من می کند ناراحت کننده بود. من از مسابقه ناراحت 
بودم و دوست داشتم نتیجه بهتری می گرفتم، اظهارات آقای خیابانی هم  من را 

ناراحت کرد. بعد ازآن هیچ صحبتی با او نداشتیم.
گفتند عکس لباس را پاک کن ما هنوز رونمایی نکرده ایم

تفتیان در مورد انتقادها به لباس کاروان ایران در المپیک پاریس گفت: تنها ایراد 
این بود که باید چند ماه قبل رونمایی می کردیم. وقتی سه روز قبل از افتتاحیه 
عکســی را منتشر کردم دوستان گفتند عکســت را پاک کن ما هنوز رونمایی 
نکرده ایم. ما باید لباسی را با شأن و شخصیت و استایل ایرانی خودمان برای ملی 
پوشانمان در نظر می گرفتیم. مردم حق اظهار نظر داشتند اما جایش در گرماگرم 
المپیک نبود و باید از چند ماه قبل اتفاق می افتاد که فشــارش روی ورزشــکار 
نبود. همیشه دوست داشتم لباسم شکیل باشد اما هیچوقت این اتفاق نمی افتد. 
از طرفــی باید لباس های  تخصصی ام را خودم تهیه کنم. به اجبار از پوشــیدن 
این لباس ها تبعیت کردیم و شــاید سلیقه خیلی از این ورزشکاران نبود. از نظر 
کیفیت هم خیلی خوب نبود. او در پاسخ به این سوال که چه روزی عکس لباس 
را منتشر کردید و به شما گفتند عکس را پاک کن؟ گفت: تقریبا پنج روز قبل از 
افتتاحیه بازی ها وارد دهکده شدم و با شور و شوق لباس را پوشیدم. تفتیان در 
پاسخ به این سوال که پس لباس از ابتدا همین بود چون مسئولان کمیته گفتند 
ما خودمان هم از این لباس سورپرایز شدیم، گفت: بله! لباس از اول همین بود.

گفتوگو

نه آزادی، نه شهرقدس؛
دربی از تهران رفت!

مسابقه رفت استقلال و پرسپولیس احتمالا در شهری غیر از تهران برگزار شود.
به گزارش »ورزش ســه«، وضعیت ورزشــگاه آزادی اصلا مناسب نیست و امیر 
قلعه نویی، ســرمربی تیم ملی ایران هم سه روز قبل این موضوع را اعلام نمود و 
تاکید کرد که در فیفا دی بعدی هم نمی توانند در این اســتادیوم میزبان باشند 
و این شــرایط موجب شده تا حساس ترین مسابقه باشگاهی فصل فوتبال ایران 
بین استقلال و پرسپولیس هم در یک مکان نامشخص انجام شود. استقلال روز 
دوشنبه هفته آینده )26 شهریور( در هفته اول مرحله گروهی لیگ نخبگان آسیا 
میزبان الغرافه قطر اســت که در صورت تاییدیه امروز نمایندگان ای اف سی، این 
مســابقه حساس در ورزشگاه شهدای شهرقدس انجام خواهد شد و پرسپولیس 
هم در همین استادیوم به مصاف حریفان آسیایی می رود، ولی دربی در یک مکان 
دیگر برگزار می شود. مسابقه هفته چهارم استقلال و پرسپولیس معوقه شده و در 
روز ۱9 آبان برگزار می شــود، اما سرخابی ها در هفته پنجم و یک بازی مانده به 
دربی، در روز 30 شهریور به میدان می روند که آبی ها مهمان نساجی مازندران و 
قرمزها )احتمالا در مشهد یا قزوین( میزبان آلومینیوم اراک هستند ولی جدال 
این دو تیم بزرگ مشــخص نیست در چه ورزشــگاهی انجام شود. استقلال و 
پرســپولیس روز چهارشنبه، 4 مهر در هفته ششم لیگ برتر باید مقابل هم قرار 
بگیرند و وضعیت ورزشــگاه آزادی و البته استادیوم تختی طوری است که قطعا 
دربی در این دو مجموعه ورزشی انجام نمی شود، اما عضو هیئت رئیسه فدراسیون 
فوتبال می گوید شهرآورد در شهرقدس نیز به دلیل محدودیت ها برگزار نخواهد 
شد. میرشاد ماجدی، عضو هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال در رابطه با آماده سازی 
ورزشــگاه آزادی گفت: طبق آماری که دوســتان به ما داده اند، حداقل تا دو ماه 
آینده این ورزشگاه آماده نمی شود. این ورزشگاه ها نه در اختیار فدراسیون فوتبال 
و نه هیئت فوتبال اســتان تهران است و شــرکت توسعه و تجهیز مسئول این 
ورزشگاه هاســت و هنوز مشخص نیســت که دربی استقلال و پرسپولیس کجا 
برگزار خواهد شد و با توجه به محدودیتی که برای حضور تماشاگران در ورزشگاه 
شهدای شهرقدس داریم، بعید است که بازی این دو تیم با هم، در این ورزشگاه 
برگزار شود. و سازمان لیگ باید در این مورد تصمیم گیری کند. با توجه به اینکه 
شــمس آذر یک روز پس از تاریخ اعلام شده دربی باید در قزوین میزبان نساجی 
باشــد، بعید است دربی رفت به این شهر برود و اراک هم نمی تواند پذیرای این 
بازی شود، چراکه آلومینیوم اراک نیز در هفته ششم میزبان خیبر خرم آباد است 
که در این وضعیت، بعید نیست بازی استقلال و پرسپولیس در مشهد برگزار شود 

و سازمان لیگ باید نظر نهایی خود را در این خصوص بدهد.

ویژه

آسمان خراش محجوب 
ستاره اول پارالمپیک 

ستاره های والیبال نشسته ایران در پاریس کاری کارستان 
کردند و برای  هشتمین بار مدال طلای باارزش پارالمپیک 

را به گردن آویختند.  
به گزارش »ورزش ســه«، بی اغراق نیســت اگر بگوییم 
امســال در  پارالمپیک پاریس کمتــر تیمی به اندازه تیم 
ملی والیبال نشســته ایران  مورد توجه قــرار گرفته بود. 
تیمــی که مرتضی مهرزاد را به عنوان دومین  مرد بلندقد 
دنیا در ترکیب خود داشــت. حضور مهــرزاد با اینکه او 
 خودش تمایلی به این شــهرت نداشت نگاه های بیشتری 
را به ایران  جلب کرده بود. تیمی که امسال هم درخشید 
و تاریخ سازی کرد تا  برای هشتمین بار قهرمان پارالمپیک 
شــده و یک مدال طلای خوش رنگ  برای ایران به ارمغان 

بیاورد.  
در نیمه نهایــی مقابــل مصر و در فینال مقابل بوســنی، 
حضــور مهرزاد و  ضربات ســهمگین او که دفاع حریفان 
مقابل آن هیچ شانســی برای  مقاومت نداشتند نشان داد 
که ایران تا چه حد از امتیاز در اختیار  داشــتن این ستاره 

بالابلند خود استفاده می کند.
رســانه های جهانی از  مهرزاد به عنوان اسلحه نه چندان 

سری ایران نام می برند.  
مرتضی مهرزاد 36 ســاله 2 متر و 46 سانتی متر قد دارد. 
او در نوجوانی  در زمان دوچرخه سواری دچار حادثه شده 
و همان حادثه باعث شــده  پای راست او دیگر رشد نکند. 
مهرزاد به همین علت از ویلچر استفاده  می کند و ورزشکار 

پارالمپیکی است.  
آســمان خراش ایرانی پیش از رســیدن تیم ملی والیبال 
نشســته ما به  فینال مورد توجه دنیــا قرار گرفت. زمانی 
که رســانه ها از دهکده  پارالمپیک پاریس خبر دادند که 
مهرزاد مجبور اســت شــب ها روی زمین  بخوابد چرا که 
تخت های دهکده در پاریس برای او به اندازه کافی  بزرگ 

نیست. 
مرتضی پسری است بسیار محجوب که از این همه  توجه 
رضایت ندارد. رســانه های بین المللی که این روزها محو 
تماشــای  مهرزاد هســتند می گویند او در زمین والیبال 
حتی لبخند نمی زند و این  باعث شــده ســتاره والیبال 
نشسته ایران برای خارجی ها شخصیتی  مرموز و ناشناخته 

پیدا کند.  
بــا این حال رســانه ها بــه صحبت های هــادی رضایی، 
مربی مرتضی درباره او  اشــاره کردند تا نشــان بدهند او 
در تیــم ملی نه تنها بیــن همبازی هایش  بلکه بین همه 

دست اندکاران بسیار محبوب است. 
جایی که رضایی  گفته بود: »کار کردن با مرتضی مهرزاد 
لذت بخش ترین و مهم تریــن  کاری بوده که من در تمام 

عمرم کرده ام«.  
وقتی ســوت شــروع دیدار فینال پارالمپیک بین ایران و 
بوســنی به صدا  درآمد این بازی بیش از هر بازی دیگری 
در تورنمنت های والیبال  نشســته مورد توجه قرار گرفته 

بود. 
چه در ایران و چه در دیگر نقاط  دنیا همه می خواســتند 
ســتاره بلندبــالا و محبــوب ایــن دوره از پارالمپیک  و 

قهرمانی اش را ببینند.  
روزنامه گاردین در توصیف مهرزاد و نقش او در قهرمانی 
والیبال  نشسته ایران نوشت: »با اینکه مرتضی مهرزاد در 
زمین والیبال  نشسته لبخند نمی زند ولی کاملا مشخص 
است که این پسر چقدر  عاشق و شیفته این ورزش است. 
چــه در نیمه نهایــی مقابل مصر و چــه  در فینال مقابل 
بوسنی دیدیم که مهرزاد بعد از به دست آوردن هر  امتیاز 
چطور مشــت هایش را در هوا تــکان می دهد و از ته دل 

شاد  است«.  
هادی رضایی امســال برای هفتمین بــار به عنوان مربی 
ایــران در  پارالمپیک حضــور دارد و در این دوره پنج بار 
با تیم ملی والیبال  نشســته به مدال طلا رســیده است. 
رضایی پیش از آن هم بازیکن تیم  ملی بوده و سه بار در 
المپیک های سئول، بارسلونا و آتالانتا با تیم  ملی والیبال   

نشسته ایران مدال طلا گرفته بود.  
رضایی کاشف اصلی مرتضی مهرزاد بوده و می گوید او را 
اولین بار  زمانی شناخته که شاهد حضورش در یک برنامه 
صدا و سیما بوده  است. رضایی بلافاصله با مهرزاد تماس 
گرفته و راضی اش می کند که  والیبال نشســته را امتحان 

کند. 
سرمربی ایران درباره آن روزها گفته  بود: »مهرزاد خودش 
را منزوی کرده بود ولی من موفق شــدم ذهنش را  عوض 

کنم و مرتضی را به جامعه برگردانم«.  
مهــرزاد تکنیک های یــک بازیکن والیبال نشســته را از 
بهترین مربی  ممکن، کســی که خــودش چه به عنوان 
بازیکن و چه مربی چندین و  چند مدال طلای پارالمپیک 

دارد، یاد گرفت. 
به مرور کادر فنی ایران  متوجه شد تنها نقطه قوت مهرزاد 
قد بلند او نیســت. مرتضی با  هوش بالا و قدرت بدنی اش 
می تواند در پایان نقشــه های ظریف و  پاس های ســریع 

بازیکنان تیم ملی، کار را تمام کند.  
مهرزاد کــه از پارالمپیک ریو حضــور در این بازی ها را 
تجربه کرده امشب  موفق شد برای سومین بار مدال طلای 
پارالمپیک را بــه گردن بیاویزد.  رضایــی در نیمه نهایی 
نگران مصدومیت ســتاره اولش مهــرزاد بود و به  صورت 

چرخشی او را وارد زمین کرده و بیرون می کشید.  
با این حال ایران به هیچ وجه تیمی تک ســتاره نیســت. 
چــه در بازی  نیمه نهایــی و چه در بازی فینال شــادی 
زایدالوصف بازیکنان مصر و  بوسنی از هر تک امتیازی که 
از تیم قدرتمند ایران می گرفتند نشان  می داد بهترین های 
دنیای والیبال نشسته برای ایران تا چه حد احترام  قائلند. 
بدون شــک مهرزاد توجه خارق العاده جهانی به خودش 
در ایــن دوره از  پارالمپیک را مدیون خبری اســت که از 
جا نشدن او در تخت های  دهکده پارالمپیک منتشر شد. 
در توکیو مســئولان برگزاری بازی ها برای  او تختی ویژه 
طراحی کرده بودند اما در پاریس او مجبور شد روی زمین 

 بخوابد.
بعد از مصاحبه مرتضی مهرزاد با ســایت رسمی المپیک 
و  حرف هــای او دربــاره روی زمیــن خوابیــدن ناگهان 
آســمان خراش ایرانی به  تیتر یک بسیاری از رسانه های 

دنیا راه یافت.
حــالا دیگر این خبرها از  یاد رفته و آنچه برای همیشــه 
در تاریخ باقی می ماند مدال طلای  دیگری اســت که تیم 
ملی والیبال نشسته ایران و ستاره بلندبالایش در  پاریس 

به دست آوردند.  

گزارش
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مهرداد محمدی و بحران خودساخته آبی ها طلسم میزبانی چادرملو در خانه شکسته شد
مهرداد  قــرارداد  فســخ 
برای خالی شــدن  محمدی 
سقف بودجه در مسیر ثبت 
بلانکو،  گوســتاوو  قرارداد 
ویژه  و  عجیب  شــرایطی 
 7 شماره  ســتاره  برای  را 
آورده  به وجود  اســتقلال 

است.
به گزارش فوتبال 360، استقلال 

در بازار نقل وانتقالات تابســتانه فصل گذشته چند خرید مهم داشت که بدون شک یکی 
از مهم ترین آن ها، مهرداد محمدی بود؛ ســتاره ای که شــماره 7 استقلال را به تن کرد 
و توانســت 8 بار برای آبی پوشــان پایتخت گل بزند و عنوان برترین گلزن استقلال در 
فصل 03-۱402 را از آن خود کرد. محمدی که در پســت های وینگر و مهاجم سایه به 
کار گرفته می شــد، بعد از انجام آخرین بازی فصل مقابل پیکان، مصاحبه ای جنجالی را 
انجام داد که این مصاحبه زمینه ساز 6 جلسه محرومیت او شد! مدیران باشگاه استقلال 
درخواســت فرجام خواهی دادند که درخواست شان رد شد و با توجه به مشکلات سقف 
بودجــه، آن ها رویکردی متفــاوت را در پیش گرفتند؛ به طوری کــه بعد از جدال هفته 
نخســت مقابل شــمس آذر قزوین، نام مهرداد محمدی از لیست استقلال خارج شد تا 
مقدمات ثبت قرارداد گوســتاوو بلانکو با توجه به پافشاری های جواد نکونام فراهم شود. 
جالب آنکه این تصمیم جنجالی در حالی گرفته شــد که عمــلًا دوره پایان محرومیت 

مهرداد محمدی هم به تعویق افتاد.
مهرداد، حالاحالاها دور از مستطیل سبز!

آبی پوشان پایتخت در شــرایطی به مصاف ملوان بندرانزلی و استقلال خوزستان رفتند 
که فسخ قرارداد انجام شده با مهرداد محمدی سبب شد تا عدم حضور در این 2 مسابقه 
جزو دوره محرومیت محمدی محاســبه نشود. با این اوصاف، او تنها فقط یک جلسه از 
دوره محرومیت خود را پشــت سر گذاشــته و این مسئله بدان معناست که از روز ورود 
دوباره نام مهرداد محمدی به فهرســت اســتقلال و یا هر تیم لیگ برتری دیگری، دوره 
محرومیت او فعال خواهد شد و آنچه واضح است اینکه ستاره شماره 7 آبی ها حداقل تا 

پایان هفته هشتم نمی تواند در مستطیل سبز حضور پیدا کند.
کاسه صبری که لبریز شد

محمدی با وجود فســخ قرارداد انجام شده، سعی داشت تا با حضور در تمرینات کار خود 
را پیش ببرد. با این وجود، عدم بازگشــت نام او به فهرســت آبی ها سبب دلخوری ستاره 
شماره 7 استقلال شده و براساس آخرین خبرها، او در تمرین تیمش حضور پیدا نکرده و 
گفته می شود تا هنگام تعیین تکلیف وضعیت قراردادی او، قصدی برای حضور در تمرینات 
استقلال ندارد تا شرایطی ویژه پیرامون وینگر-مهاجم باتجربه آبی پوشان پایتخت به وجود 

آید.
پای پیشنهاد تراکتور هم در میان است؟

محمدی در شــرایطی با اســتقلال قرارداد ندارد که در طول 2 هفتــه اخیر، نام او در 
حوالی تیم های مختلف به گوش رســیده است؛ از پرســپولیس تا تراکتور. با این وجود، 
تداوم بلاتکلیفی مهرداد محمدی می تواند او را در مســیر جدایی از استقلال و پیوستن 
 به تیمی دیگر مصمم کند که در این صورت، شــرایط ویژه ای برای آبی پوشــان پایتخت 

به وجود خواهد آمد!

با اعلام رسمی سازمان لیگ، 
قرار اســت نبــرد تیم های 
چادرملو اردکان و نســاجی 
مازندران در ورزشگاه شهید 

نصیری یزد برگزار شود.
 ،360 فوتبــال  گــزارش  بــه 
بیست وچهارمین دوره لیگ برتر 
فوتبال ایــران در حالی فعالیت 
خود را آغاز کرد که مشــکلات 

زیرساختی ورزشــگاه ها در سراسر کشور، زمینه ساز خانه به دوش شدن تیم های مختلف 
شــد؛ از استقلال و پرسپولیس تا تیم هایی مانند چادرملو و حتی سپاهان! در این میان، 
همچنان مشــکلات زیرساختی ورزشگاه هایی مانند آزادی و تختی تهران و نقش جهان 
اصفهان ادامه دارد و گفته می شــود فعلًا این ورزشگاه به چرخه ورزشگاه های میزبان از 

مسابقات لیگ برتر نمی توانند برگردند!
ســرخابی های پایتخت در حالی قرار است به ورزشــگاه شهدای شهر قدس تهران کوچ 
کنند، که در روزهای گذشته وضعیت تیم هایی مانند چادرملو اردکان و سپاهان اصفهان 
نامشــخص بود؛ چرا که ســپاهانی ها بعد از میزبانی در ورزشــگاه نقش جهان در هفته 
نخست، در هفته سوم در اراک به مصاف شمس آذر رفتند و از این تیم در ورزشگاه امام 

خمینی این شهر میزبانی کردند! 
چادرملویی ها هم که اولین دوره حضورشــان در لیگ برتر را تجربه می کنند، تنها دیدار 
خانگی خود در لیگ بیست وچهارم را برابر شمس آذر در ورزشگاه پاس قوامین تهران به 

انجام رساندند و حالا بلاتکلیفی اردکانی ها امروز به پایان رسید.
ورزشگاه شهید نصیری یزد، آماده میزبانی 

از شاگردان اخباری
مســئولان باشگاه چادرملو در ماه های گذشته پیگیر رفع ایرادت ورزشگاه شهید نصیری 
یزد بودند تا بتوانند مســابقات خانگی خود در لیگ برتر را در این ورزشگاه برگزار کنند؛ 
همان طور که فصل گذشــته و در لیگ دســته اول، مســابقات خانگی تیم اردکانی در 

ورزشگاه شهید نصیری به انجام می رسید.
 بعد از مدت ها چشــم انتظاری، سرانجام طلسم عدم برگزاری دیدارهای چادرملو در یزد 
شکســته شد؛ به طوری که شاگردان ســعید اخباری روز شنبه بیست وچهارم شهریورماه 
باید در هفته چهارم لیگ برتر به مصاف نساجی مازندران بروند که این دیدار به میزبانی 
ورزشــگاه شهید نصیری یزد خواهد بود تا اولین میزبانی رسمی چادرملو در تاریخ لیگ 

برتر در یزد به انجام برسد.
کوچ اجباری سپاهانی ها به فولادشهر

سپاهانی ها بعد از انجام بازی نخست خود برابر چادرملو در ورزشگاه نقش جهان اصفهان 
و رویارویی با شــمس آذر قزوین در هفته ســوم به میزبانی ورزشگاه امام خمینی اراک، 
چشــم انتظار تعیین تکلیف محل برگزاری دیدار تیم خود برابر ملوان بندرانزلی در هفته 

چهارم بودند.
بعد از بررسی های انجام شده، ســرانجام سازمان لیگ به بلاتکلیفی طلایی پوشان پایان 
داد و اعلام کرد که نبرد تیم های سپاهان و ملوان، روز جمعه بیست وسوم شهریورماه در 
ورزشگاه فولادشهر اصفهان برگزار خواهد شد تا بعد از مسابقه تیم ملی، این بار ورزشگاه 

فولادشهر میزبان مسابقه سپاهان باشد.


